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Адрес Shandong Haideer Industry Co.,Ltd 
Binhai Economic Development Zone 
262737  
Weifang City, Shandong Province 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Relying on our unique advantage that the company is located in the salty chemical industry base,the salty chemical production and sales have been
carried out since 1996,and by now the large-scaled salt and calcium chloride fields have taken shape. The main chemical products are soda
ash,sodium bicarbonate,calcium chloride,silica hydrated,and bromine,etc. Our market is constantly expanding ,and our sales network has now covered
more than 20 cities and provinces in China. Our chemical products are also put into world market and exported to Europe and Southeast Asia. We
also offer services in real estate development ,commercial housing sales,and financing,credit and bill discounting for enterprises, etc.

Company Profile of Shandong Haideer Industry Co.,Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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